
Den 3/7 2017 var Laugets bestyrelse i møllen for sammen med kommunen og rådgivere udefra at se en 
2 meter lang attrap af de kommende møllevinger og mulighederne for at vælge lys og få placeret dette.  

 
 

 

 
Der blev målt og diskuteret 

 
Hvor kan lyset på vingerne placeres? 

  



 
Den gamle strømskinne i hatten blev checket op. 

 
 

 
LED lys blev demonstreret – lysbånd mm 



  
Et eksempel 

 

 
 

 
Der snakkes frem og tilbage….. 
Er det kun vingerne der skal have lys på ?? 
Måske en kombination af lys på møllen og lys på 
vingerne? 
 
Mange hensyn skal tages: 
 

ikke for kraftigt og ikke for lidt lys 
hvidt lys er mange ting ! 
koldt eller varmt lys 
 

Det skal også være økonomisk at bruge dette 
det skal meget gerne være en ”miljøansvarlig, 
Grøn løsning. 
 
Det skal også godkendes af kommune og 
Kulturstyrelsen. 
 

 
 
 



Mulighederne er mange som man kan se på dette input fra et bestyrelsesmedlem 
 

 
  


